
Socialudvalget

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 3. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 428
Mener ministeren, at det er forsvarlig brug af skatteydernes penge, når et fir-
ma som Bruger-Hjælperformidlingen, som alene tjener penge på handicap-
hjælp finansieret af offentlige midler, kan udbetale et vederlag på 22 mio. kr. i
2010 til direktøren, jf. artiklen ”Direktør for handicaphjælpere scorer årsløn på
22 mio. skattekroner” fra Information.dk den 2. september 2012?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Stine Brix
(EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Özlem Sara Cekic
formand
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